
PROTOKaL Nr )Q{III/20 T 2

z Sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 13 wrzeinia 2012 roku

w Sali Konferencyjnej Urqdu Gminy Rybno pod przewodnictwem
Pana Mariana Ligmana - Przewodniczqcego Rady Gminy

Obrady rozpoczeto o godz. 9m ' zakohczono o godz. I 0:45.

StanosobowyRady - 15 radnych.

W obradach zgodnie z list4obecno6ci uczestniczylo 15 radnych.

- lista obecnoSci stanowi zalqcnik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

n l. PanEdmundLigman - W6jtGminy

2. Pan Miroslaw Karbowski - Sekretarz Gminy

3.PariZdzistawa Kanicz - Skarbnik Gminy

4. Pani Dorota Zieliriska - Kierownik GOPS Rybno

5. PublicznoSi - I osoba - Pan Tomasz WEgrrynowski - Radny Powiatu

Dziadowskiego

- lista obecnoSci stanowi zalqczr:.ik do protokolu.

Ad.pkt.1i2.

Pan Marian Ligman - Przewodnicz4cy Rady Gminy otworryl obrady
'_ ' XXIII sesji Rady Gminy Rybno, powital Panie i Pan6w Radnych oraz

zaproszonych goSci. Stwierdzil,2e na stan Rady 15 radnych w obradach bierze
udzial 15 radnych, co stanowi kworum Rady wymagane do prowadzenia
prawomocnych obrad i podejmowania prawomocnych uchwal.

Ad. pkt 3

Porz4dek obrad XXII sesji Rady Gminy Rybno.
l. Otwarcie sesji
2. Stwierdzenie prawomocnoSci obrad
3. Ustalenie porz4dku obrad
4.Prryjgcie protokolu zXXll sesji Rady Gminy Rybno
5. Podjgcie uchwal w nastgpuj4cych sprawach:



l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata2012-
2020,

2) zmian w budZecie Gminy Rybno na 2012 rok,
3) zgloszenia Solectwa Jeglia do Programu Odnowy Wsi Wojew6dztwa

Warmirisko-Mazurskie go,
4)zg)oszenia Solectwa Rumian do Programu Odnowy Wsi Wojew6dztwa

Warmiisko-Mazurski ego,
5) przystqpienia Gminnego OSrodka Pomocy Spolecznej w Rybnie do

rcaliz.acji partnerskiego projektu systemowego dofinansowanego Europejskiego
Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapital Luddi2007-
2013, Priorytet VII Promocja Integracji Spolecznej, Poddzialanie 7.1.1 Rozw6j
i Upowszechnianie Aktywnej Integracji przez o3rodki pomocy spolecznej-
projekty systemowe .

6. Wolne wnioski i zapytaria.
7. Zamkniecie obrad.

Pan Marian Ligman- Przewodnicz4cy Rady Gminy z.wt6cil sig do radnych i
Pana W6jta z pytaniem czy ktoS z radnych lub Pan W6jt chcialby wnie66
nnianyb+dLpoprawki do porz4dku obradjaki radni otrzymali w
zawiadomieniach o zwolaniu sesji.
Pan W6jt zglosil wniosek o wlqczenie do porz4dku obrad XXIII sesji
nastgpujqcych zmian: w pkt. 5 wprowa&i6 podpunkt 6 -projekt uchwaty w
sprawie wyru2enia zgody na przyjgcie darowizny.
Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady przestawil wniosek Klubu Radnych Samorz4d
z Mieszkaricami o wprowadzenie do porz4dku obrad nastgpujqcych kwestii:

l. orgarizacja dowozu dzieci i ntodzieiry do szkol:
a) kaucjaza bilet,
b) ceny bilet6w dla uczni6w ponad gimnazjalnych.

2. rozbudowa Zespolu Szkol w Rybnie:
a) budZetnarok20l3,
b) bezpieczeistwo dzieci do czasu wykonania rozbudowy.

- wniosek stanowi zal4cznik do protokofu.

Nastgpnie Pan Przewodniczqcy Rady wskazal: ,,chcialbym tylko przypomnie1,
2e do spra,vy rozbudowy Zespolu Szlal, wr6cimy przy, kiedy bqdziemy pracowat
nad zaloieniami bud:2etu na 2013 rok. Myilq, 2e w tym momencie Klub Radnych
trochq wyprzedza tq dyskusjq".
Pan Radny Komacki zgodzil sig, Ze dyskusja nad tym punktem porz4dku obrad
moZe sig odbyi w irurym terminie, natomiast punkt l, jego zdaniem, powinien
zosta6 wprowadzony.
Glos zabral PanW6jt:,,myilq, 2e wniosek ten nale2y wprowadzit".
Pan Marian Ligman - Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie
wprowadzenie proponowanych zmian do porz4dku obrad:



- wyrazenie zgody naprzyjgcie darowizny
Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15

radnych w obradach Rady bralo udzial 15 radnych, jednogloSnie 15
glosami ,, ra" przyigla wniosek zgloszony przez Pana W6jta o wlqczenie
zmian do porzqdku obrad XXIII sesji.

- wniosek Klubu Radnych Samorzqd z Mieszkaricami w sprawie:
Lorganizacja dowozu dzieci i rriodzieiry do szk6l:

a) kaucja za,bilet,
b) ceny bilet6w dla uczni6w ponad gimnazjalnych.

2.rozbudowa Zespotu Szk6l w Rybnie:
a) bud:2et na rok 2013,
b)bezpieczehstwo d"ieci do czasu wykonania rozbudowy.

A Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 radnych' w obradach Rady bralo udzial 15 radnych, ll glosami ,,2a" przy 4 gtosach
,, wstrzymujqcych sip" przyj€la wniosek zgloszony przez Klub Radnych
Samorz4d z Mieszkaricami o wlqczenie do porzqdku obrad XXIII sesji.

Porzqdek obrad po zmianach:
l. Otwarcie sesji
2. Stwierdzenie prawomocnoSci obrad
3. Ustalenie porz4dku obrad
4.Przyjgcie protokolu z XXII sesji Rady Gminy Rybno
5. PodjEcie uchwal w nastgpuj4cych sprawach:

l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2012-
2020,

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2012 rok,
3) zgloszenia Solectwa Jeglia do Programu Odnowy Wsi Wojew6dztwa

- Warmitisko-Mazurskiego,
4) zgloszenia Solectwa Rumian do Programu Odnowy Wsi Wojew6dztwa

Warmif sko-Mazurski e go,
5) przystqpienia Gminnego O6rodka Pomocy Spolecznej w Rybnie do

realizacji parfrrerskiego projektu systemowego dofinansowanego Europejskiego
Funduszu Spotecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki2007-
2013, Priorytet VII Promocja Integracji Spolecznej, Poddziatanie 7. I .l Rozw6j i
Upowszechnianie Aktywnej Integracji przez o5rodki pomocy spolecznej-
projekty systemowe .

6) wyrazenia 4ody naprzyjgcie darowizny.
6. Wniosek Klubu Radnych Samorz4d z Mieszkaricami w sprawie:

l.organizacja dowozu dzieci i nrlodzieiry do szk6l:
a) kaucja zabilet,
b) ceny bilet6w dla uczni6w ponad gimnazjalnych.



2.rozbudowa Zespohr Szkol w Rybnie:
a) bud2etnarok20l3,
b) bezpieczeristwo dzieci do czasu wykonania rozbudowy.

7. Wolne wnioski i zapytania.
8. Zamkniecie obrad.

Ad.4.
Przyjpcie protokolu z XXII sesji Rady Gminy Rybno

Pan Marian Ligman - Przewodnicz4cy Rady Gminy zwr6cil sig do radnych z
pytaniem, czy s4uwagi do sporz4dzonego protokolu z XXII sesji Rady Gminy.
Nastgpnie Przewodniczqcy Rady poinformowal , 2e ,,mam zastrze2enia, co do
protolrolu z poprzedniej sesji, wiqc nie wiem, czy w tej sytuacji poddat do pod
glosowanie? "
Radny - Pan Andrzej Komacki :,, Panie Przewodniczqcy na pewno zapomal siq
Pan z protokolem, wiqc myilq, 2e naleialoby go odczytat, je2eli ma Pan
zastrze2enia. "
Prz-ewodniczqcy Rady: ,,2 protolalem mo2na siq zapoznat ".
Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady poddal protokol pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 radnych w
obradach Rady bralo udzial 15 radnych, 15 glosami ,,wstrzymujqcymi siq"
Rada Gminy nie przyjpla protokolu z XXII sesji Rady Gminy.

W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman: ,,Panie Pnewodniczqcy, proponujq, aby
wslrazat jalcie sqzastrze2enia co do protokolu".
Ptzewodniczqcy Rady:,,mogq to zrobii po sesji".
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman:,,to jui wola Pana Przewodniczqcego."

Ad.5.
Rada Gminy pzystqpila do podejmowania uchwal.

l. Projekt uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Rybno na lata 2012-2020.

P ani Zdzislaw a Kanicz - Skarbnik Gminy om6wila zsriany, kt6re zostaly
przedstawione w zalqczniku do projektu uchwaly, kt6ry radni otrzymali.
Wskazala, 2e ,,wielkoici budzetu Gminy po zmianie bud:2en po stronie
dochod6w wynoszq 24.346.725,4921, zai po stronie wydatkdw 25.689.518,6821.
Kwota dlugu pozostaje na poziomie z dnia 26 czerwca 2012r i wynosi
6.182.79421. llrykaz przedsiqwziqt, to majq Panstwo zalqcznik, w h6rym
wylrazane sq huoty ulegajqce zmianie. W Wydatkach bie2qcych: podnoszenie
edulracji w gronie najzdolniejszych uczni6w. Nastqtnie w wydatkach bie2qcych



,,Szlrola R6wnych Szans", jest to nowy projeh, kt6rego realizacja trwa 2 lata.
Zwiqksza sig w wydatkach inwestycyjnych - w rozbudowie i modernizacji
oczyszczalni iciek6w w Rybnie oraz rozbudowa kanalizacji sanitarnej. Ta
inwestycja jest ju2 zakoriczona i rozliczona. "
Radni nie zgtosili uwag, ani pyan do proponowanych przez W6jta Gminy
zmian w Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata
2012-2020,w zwiqzkuzczym Przewodnicz4cy Rady Gminy zamkllr$ dyskusjg
i nrzqdzil glosowanie nad projektem uchwaly w sprawie zmtany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata20l2-2020.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 radnych w
glosowaniu bralo udzial 15 radnych, jednogloSnie 15 glosami ,rza' podjgla
uchwalg Nr XXIIV32/12 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognory
Finansowej Gminy Rybno na lata 2017-2020. (uchwala stanowi zalqczl:rik do
protokotu).

2.Projekt uchwaty w sprawie zmiany w bud2ecie Gminy na20l2 rok.

Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy szczeg6lowo om6wila
proponowane przez W6jta Gminy zmiany w bud2ecie Gminy na 2012 rok,
odczytuj4c uzasadnienie do projeku uchwaly w sprawie zmiany w budzecie
Gminy na 2012 rok.
Nastgpnie Pan Pruewodniczqcy Rady poddal pod dyskusjE projekt.
Rady - Pan Edward WiSniewski: ,,rnam pytanie dotyczqce dzialu 010. Ot6Z
napisane jest, 2e wprowadza siq inwestycjq na u1.22 Lipca. O jak4 inwestycjq
chodzi?Drugie pytanie dotyczy dzialu 801 oiwiaty i wychowania, co
spowodowalo zmniejszenie wydatkow bieiqcych w wysokoici I00 2 I 3,00 zl? "
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman:,,w zwiryku z tym, 2e na u1.22 Lipca
powstajq nowe obiekty, zachodzi wiqc koniecznoit rozbudowania sieci
wodociqgowej i kanalizacyjnej. Ta sama inwestycja obejmuje r6wnie2
ul. Kol onia, Spac erow q C habr ow q or az m iej s c ow o i t 2a b iny" .

Skarbnik Gminy - Pani Zdzislawa Kanicz u&ielaj4c odpowiedzi Panu
Radnemu WiSniewskiemu na pytanie dotyczqce przycrqy zmniejszenia sig
wydatk6w bieZqcych wyjaSnila, 2e ariany te wynikaty w zwiqzku z
przenoczeniem tych Srodk6w na odprawy dla pracownik6w.
Rad.ry - Pan Andrzej Komacki ww6cil sig do Pani Skarbnik: ,,w dziale 926
kulnra fizyczna, zmniejsza siq wydatki inwestycyjne, co jest powodern
ztnniejszenia tych wydatk6w? "
Pani Skarbnik wyja6nila, 2e zmniejszenie wydatk6w na place zabaw w
Kopaniarzach, Nowej Wsi i Gr4dach, wynika zprzyjgcia korzystniejszych ofert
na przeprowadzenie tych inwestycji. W zwiqzku ztymkosztrealizacji
inwestycj i ulegl zmieszeniu.



Rady - Pan Andrzej Komacki: ,,w dziale 754 bezpieczeristwo publiczne i
ochrona przeciwpo2arowa, zmniejsza siq dochody w wysokoici 190 000,00 zl na
budowq remizy w Hartowcu. Chcialem zapyta6, czy jest to kwota
wynegocjowana za remizq, c4t lcredyt? "
Odpowiedzi udzielil Pan W6jt, wyja6niaj4c: ,,na to pnedsiqwziqcie
zabezpieczyliimy hootq 220 000,0021. Negocjacjqjeszcze trwajq je2eli chodzi o
zanqd wojew6dzki. W tym roku nie rozpoczniemy inwestycji, ale chcialbym
technicznq tym rolat wykonat dokumentacjq technicznq i ta kwota 30 000,0021
zabezpieczona j e s t na t q dokumentacj e w lai nie ".
Radni nie wnieSli wipcej pytari i uwag do projektu uchwaly, w zwi4Tku z czym
Przewodniczqcy Rady Gminy zamknql dyskusjE i zarzqdzil glosowanie nad
projektem uchwaty w sprawie zmiany w budZecie Gminy na20l2rok.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 radnych w
glosowaniu bralo udzial 15 radnych, jednoglo5nie 15 glosami ,,2a" podjpla
uchwalg Nr XXIIV33/12 w sprawie zmiany w budZecie Gminy na 2012 rok

3.Projekt uchwaly w sprawie zgl.oszenia Solectwa Jeglia do Programu Odnowy
Wsi Wojew6dztwa Warmirisko-Mazurskiego,

Glos zabral Pan W6jf,, wyjainiq te lwestiq od razu w aspekcie wsi Rumian, bo
ta r6wnie2 zostala zgloszona do programu. Unqd Marszalkowski oglosil projeh
dot. Odnowy wsi Wojar6dztwa ll/armirisko-Mazurskiego. KaZda z gmin mogla
zglosit dwa solectwa. Bardzo wa2nq przeslank4 warunkujqcq uczestnictwo w
tym programie jest du2e zaanga2owanie i wolontariat spolecznoici danej wsi
w jej rozw6j. Wolontariat ten wlicza siq, jako udzial wlasny. Wybralitimy Jegliq
z tego wzglqdu, 2e spolecznoii tej wsi jest w duim stopniu zaanga2owana.
Chodzi o to, aby to spoleczeristwo rfwniei w jakis spos6b uaktwni1. To samo
dotyczy Rumiana. Musi byt napisany projekt odnowy miejscowoici. Do tego
projelau mieszkaricy zglaszali, zgodnie z wytycznwi, co moina bytoby zrobit.
Mieliimy zebrania wiejskie w Jeglii i Rumianie w tej sprawie. Zebrania wiejskie
prq,jely uchwaly. Nie ma gwarancji, ie otrzymamy pieniqdze na realizacjq tego
programu. Natomiast, jeieli nie przygotujemy dokumentacji, nie rozpoczniemy
tej procedury, to jest oczwistym, 2e nie bqdziemy w tym uczestnic4tt. Je2eli
uzyslwmy doJinansowanie, bqdziemy robili wszystko, aby z tych irodk6w
skorzystat''.
Radny - Pan Andrzej Kornacki: ,,cieszy mnie faH, 2e sq w naszej Gminie
typowane miejscowolci do tego rodzaju przedsiqwziqt. Chciatbym zapytat, jakie
sqw tych zgloszonych miejscowoiciach sprawy priorytetowe? "
W6jt Gminy - Edmund Ligman: ,,w Jeglii wykonana zostanie modernizacja
boiska, wystr1j wok6l szkoly, wystr6j kolo iwietlicy, zagospodarowanie stawu.
Rumian te2 zglosil zagospodarowanie stawu, remont i modernizaciq ogrzewania
na iwietlicy, wystr6j terenu wsi".



Radni nie wnieSli wigcej pytari i uwag do projektu uchwaly, w zwiqgku z czym
Przewodniczqcy Rady Gminy zamkn4l dyskusjE i zarzqdzil glosowanie nad
projektem uchwaly w sprawie zg).osz.enia Solectwa Jeglia do Programu Odnowy
Wsi Wojew6dztwa Warmirisko-Mazurskiego.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 radnych w
glosowaniu bralo udzial 15 radnych, jednogloSnie 15 glosami ,,2a" podjqla
uchwalp Nr XXIII/34|12 w sprawie zgloszenia Solectwa Jeglia do Programu
Odnorvy Wsi Wojew6dztwa Warmirisko-Mazurskiego.

4.Projekt uchwaty w sprawie zgloszenia Solectwa Rumian do Programu
Odnowy Wsi Wojew6dawa Warmirlsko-Mazurskiego,

Nastgpnie Pan Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie projekt uchwaly w
sprawie zgl.oszenia Solectwa Rumian do Programu Odnowy Wsi Wojew6dztwa
Warmifsko-Mazurskiego.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 radnych w
glosowaniu bralo udzial 15 radnych, jednoglo5nie 15 glosami ,za" podjgla
uchwalg Nr XXIIV35/12 w sprawie zgloszenia Solectwa Rumian
do Programu Odnowy Wsi Wojew6dztwa Warmirisko-Mazurskie.

5. Projekt uchwaty w sprawie pnyst4pienia Gminnego Osrodka pomocy
Spolecznej w Rybnie do realizacji partnerskiego projektu systemowego
dofinansowanego Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach programu
Operacyjnego Kapital Lu&ki 2007-2013, priorytet VII promocja Integracji
Spolecznej, Poddzialanie 7.1.1 Rozw6j i Upowszechnianie Aktywnej Integracji
przez oSrodki pomocy spolecznej-projekty systemowe.

Glos zabrala Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Rybnie -
Pani Dorota Zieliriska, kt6ra przedstawila zalohenia tego projektu:,,w projekcie
systemowym bierzemy udzial od 2008 roku. Warunbiem kontynuacji
lm:Zdorocznej jest to, 2e musi byt podjqta uchwala Rady w tej sprawie. Co do tej
pory osiqgnqliimy, to majq Pafistwo zawsze podane w sprawozdaniach
dotyczqcych dzialalnoici Gminnego Oirodka Pomocy Spolecznej. W bie2qcym
roht do tego programu zakwalifikowanych zostalo 30os6b z terenu Gminy
Rybno. W tW I0 os6b, to osoby do 24 lat, natomiast 28 os6b to osoby do 40
roku lycia. W ramach tego projektu, osoby te odbywajq szkolenia
interpersonalne i zawodowe. Nowoiciq jest, Ze grupa I0 mtodych ludzi bqdzie
poddana noww zadaniom m.in. jest to wolontariat. Przez 2 miesiqce osoby te
bqdq mogly na zasadzie wolontariatu sprawdzi| swoje umiejqtnoici i
hwalifikacje do zawodu, lct6ry w przyszloici bqdq wykanywa1. Osoby te bgdq
skierowane do pracodawcy na zajqcia integracji spolecznej. Wyboru



pracodawcy, u ktdrego bqdq siq odbywat tabie zajqcia dokonuje Powiatowy
Urzqd Pracy w Dzialdowie, la6ry od tego roku jest naszym partnerem w tW
projekcie. Na 2012 rok Srodki, kt6re mamy na realizacjq tego projehtu
systemowego z trzema oirodkami, czyli GOPS Rybno, Ploinica i llowo to jest
672 000,00 zl. lV sklad tej k oty, wchodzi r6wniei zabezpieczenie
wynagrodzenia dla pracownik6w socjalnych, poniewa2 warunkien, kt6ry
spelniamy jest to, 2e musi byt co najmniej 3 pracownikow socjahrych danym
oSrodlar ponocy spolecznej. Takpolcrhtce wyglqda nasz projekt".

Radni nie wnie6li pytai i uwag do projektu uchwaly, w zwiqTku zczym
Przewodnicz4cy Rady Gminy zamknfl dyskusjg i zarzqdzil glosowanie nad
projektem uchwaty w sprawie projektu uchwaty w sprawie przyst4pienia
Gminnego O5rodka Pomocy Spolecznej w Rybnie do realizacji partnerskiego
projektu systemowego dofinansowanego Europejskiego Funduszu Spolecznego
w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki 2007-2013, priorytet VII
Promocja Integracji Spolecznej, Poddzialanie 7.1.1 Rozw6j i Upowszechnianie
Aktywnej Integracji przez oSrodki pomocy spotecznej-projekty systemowe.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 radnych w
glosowaniu bralo udzial 15 radnych, jednogloSnie 15 glosami ,,2a" podjpla
uchwalp Nr XXIIV36/12 w sprawie przystqpienia Gminnego O6rodka
Pomocy Spolecznej w Rybnie do realizacji partnerskiego projektu
systemowego dofinansowanego Europejskiego Funduszu Spolecznego w
ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki 2007-2013, priorytet VII
Promocja Integracji Spolecznej, poddzialanie 7,1.1 Rozw6j i
Upowszechnianie Akfywnej Integracji przez o5rodki pomocy spolecznej-
projekty systemowe.

Po glosowaniu Przewodnicz4cy Rady zaruqdzil5 min. przerwg.
Po przerwie Radni ponownie przyst4pili do obrad.

6. Projekt uchwaly w sprawie wyra2enia zgody naprzyjgcie darowiany.

W6jt Gminy - Pan Edmund Ligrnan udzielil wyjaSnieri do tego projektu
uchwaty: ,,w budynek stanowiqcym wlasnoit Skarbu paristwa, h6ry do tej pory
byl we wladaniu starosty zamieszkuje nasza mieszkanka. pan staroua prhbowal
go spnedat, jednalc2e nikt nie przystryil do przetargu. Starosta wyrazil zgodg
aby ta Pani nadal tam mieszkala. Zwr6cilem siq z pismem do Wojewody
o zaopiniowanie mo2liwoici przekazania tego budynku. l{ojewoda wyrazil
zgodq, aby budynek bqdqcy we wladaniu Starosty zostal nieodplatnie

na poczet Gminy Rybno. Dzisiaj chcialbym prosit Rad.q, aby takq
uchwalq podjqla. "



Radni nie wnieSli pytan i uwag do projektu uchwaly, w zwi4Tku zczym
Przewodnicz4cy Rady Gminy zamkn4l dyskusjg i zarz4dzrt glosowanie nad
projektem uchwaty w sprawie wyraZenia zgody na przyjecie darowizny.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 radnych w
glosowaniu bralo udzial 15 radnych, jednoglo6nie 15 glosami ,,2a" podjpla
uchwalg Nr XXIIV3T/I2 w sprawie wyraienia zgody na przyjgcie
darowizny.

Ad.6
Pan Psewodnicz4cy Rady udzielil glosu w tej kwestii Panu W6jtowi.
W6jt Gminy - Pan EdmundLigman:,,od roku szkolnego 2012/2013 zmienily siq
zasady dowoienia dzieci. Pan Podowski wystqil do Unqdu Marszalkowshiego
Marszalkowsbiego pozwolenie na Ew. pnejazdy regularne i o dofinansowanie
tych przejazd6w. Uzyskal takq zgodq. Muszq Pafisnvu powiedzie1, 2e bardzo
duio na tym zyskaliimy, zmniejszyly siq koszty dowozu ponoszone przez Gming.
Dla przykladu obowiqzkiem czerwcu za dow6z zaplaciliimy 49 000,00 zl
obowiqzkiem we wrzeiniu 24 000,00 zl.
Naszym obowiqzkiem jest dow6z dzieci ze szl<oly podstawowej i gimnazjum. Za
te dzieci rofuice nie ponoszq koszt6w dojazdu. Natomiast dzieci uczqszczajqce
do liceum, szlroly zawodowej za ten przejazd muszq placi6. Do poniedzialht
Gminny Ofrodek Pomocy Spolecznej przyjmowal wnioski o dofinansowanie na
zakup biletu. Osoby, kt6re spelniajq wymagane lcryteria dochodowe, otrzymajq
doJinawowanie. Kaucja za bilet dotyczy wylqcznie uczni6w klas 3 gimnazjum i
liceum. Kazdy uczeri otrzyma bilecik, a talde wklad@ plastikowq h6rej koszt
Wnosi 12 zl. Uczeri koriczqc szkolq, bgdzie zobowiqzany jqzwr6cit i bqdzie mial
zwrdcone l0zt. Pan Podowski z wlasnych irodkaw placi 12 zl, a szkola bqdzie
pobierala 10 zl. To jest pa,lnego rodzaju zabezpieczenie.
Jeieli chodzi o rozbudowg Zespolu Szkol to ten temat byl ju2 ona,viany. Szkotq
bqdziemy budowat tylko z wlasnych irodkow. lVobec tego moie Klub Radnych
ma propozycjq, gdzie mo2na znale26 pieniqdz, oczywiicie pozabuil2etowe na
rozbudowg szkoly, chqtnie z tego skorzystam. Teraz ja skladam pytanie".
Radny- Pan Andrzej Kornacki..,,sforo padlo takie pytanie to proszq je
zaprotokolowat. Klub Radny postara siq odpowiedzie1. "
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman:,,dziqkujq."
Dalej kontynuowal W6jt Gminy-Pan Edmund Ligman:,,Budzet na 2013 rok-na
razie pracujemy na bud2ecie na 2012 rok. A jakie bqdziemy mieli moiliwoici co
do bud2etu na 2013 rok, to w chwili obecnej jest ciq2ko powiedziet.
Je2eli chodzi o bezpieczefistwo dzieci w Zespole Szlal, to do chwili obecnej nie
mialern zgloszenia, informacji, ie to bezpieczefistwo jest w jahii spos6b
zagro2one ".



Ad.7

Wolne wnioski i zapytania

W6jt Gminy-Edmund Ligman,',, chcq tylko powiedziet, 2e bud:2et jest
realizowany. IF tej chwili doszliimy do porozumienia z zaHadem energetycznym
w sprawi podlqczenia prqflu do przepompowni w Zhbinach. Koitczymy budowq
oczyszczalni. Realizujemy budowq kanalizacji do Koszelew. Jesteimy w trakcie
modernizacji stadionu oraz po przetargu na wylonienie podwykonawciw boisla
wielofunkcyjnego wielofunkcyjnego Rumianie. Wsp6lnie z Panem Starosta
dokoriczyli:imy w Szczuplinach. Wykonaliimy kilka remont1w iwietlic w ramach
irodlrow bud:2etowych przy nakladzie pracy w zalcresie rob6t publicznych.
Dokonaliimy zakupu kilku plac6w zabaw. Pozyskaliimy irodki na zakup
samochodu dla OSP w Jeglii.
Skoriczona jest elewacja szkoly podstawowej w Rybnie. Pana Przewodniczqcego
Klubu Radnych zapewniam, 2e kiedy skoficzymy du2e przedsiqwziqcia, bqdziemy
gromadzit pieniqdze na rozbudowq Zespolu Szk6l w Rybnie.
Chcq Panstwu powiedziet, 2e nasz bfu kiedyi Oirodek nad jeziorem Zarybinelc,
spnedany byl Telekomunikacji, p62niej kolejno zmieniali siq wlasciciel
Oirodka. lIr akcie notarialnym byl zapis, 2e od 8:00 do 22:00 jest do oghlnego
dostqtu. Ten parking i tak byl caly czas zambniqty. W ramach potrzeb
zwracaliimy siq o otwarcie, w6wczas byl otwierany. Teraz zmienil siq nowy
yvlasciciel, z h6ryt doszliimy do porozumienia, a mianowicie kostkq, h6rq
wylo2one jest 50m2 tego parkingu, nowy wlaiciciel wyrazil zgodq na odhqienie
tej kostki. Rozmawialem z kilkoma radnymi, kt1rzy te2 sqza tym, Zeby tg sytuacje
wreszcie doprowadzit do porzqdku. Rozmawialem z poprzednimi wlaicicielami,
nie wyrazili takiej zgody na odkupienie kostki. Pan Szewczyk wyrazil zgodq,
odkupil natn te kostleq w zuiqzku z tym musieliimy podpisat taka zgodq. Je2eli
faktycznie bqdzie po*zeba skorzystania z tego parkingu, Pan Prezes Szewczyle,
nigdy nie bqdzie stawial przeszkid. Jest tam osoba zatrudniona z Gmirry Rybno,
ktdra,je2eli bgdzie taka sytuacja to parking otworzy.
Rady - Pan Edward WiSniewski :,, Panie W6jcie, jeszcze Wtanie dotyczqce
przewozu, cry tym autobusem szkolnym bqdzie m6gljechat kaidy? "
W6jt Gminy - Edmund Ligman : ,,Tak".
Rady - Pan Edward WiSniewski wyrazil pozytywna oceng wygl4du stadionu,
wskazuj4c jednoczeSnie na potrzebg monitorowania tego obiektu.
Radny - Pan Piotr Gurgielewicz : ,, Panie l(6jcie chcialbym prosi| o
przelo2enie kostki na ul. Poprzecznej ".
Radny - Pan Bogdan Kopariski:,, Panie llt6jcie, czy w sprnwie drogi
prowadzqcej do stacji i odwodnieniaprzewiduje Panjeszcze jakiei spotlcania?"
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W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman:,, oczekujq na zmianq projehu
technicznego, 2eby te przepusty byly droine i odwodnione."
Radny - Pan Bogdan Kopariski: ,,a czy Pafistwo llawelscy, te2 sq brani pod
uwagqje2eli chodzi o te przepusty? "
Radny - Pan Jan Rozentalski.',, Panie W6jcie , czy drogi gruntowe bgd4
naprawiane? "
W6jt Gminy - Edmund Ligman:,,w duiej mierze byly przecie2 na wiosnq
naprowiane i o ile wiem, to nie sq w takim zlym stanie. Natomiast, jeieli pan
zglasza tabi problem, to na pewno wyilq swoje stu2by i sprawdzq stan tych
dr6g".
Przewodnicz4cy Rady - Pan Marian Ligman:,,panie W6jcie, problem doryczy
przejazdu kolejowego w Rybnie przy strainicy. lI/ trakcie budowy zjazd byl
zaspany. Okazalo sip, 2e jak ten przejazd byl budowany, postawiono tam slupki
plastikowe wytyczajqce jako luk drogi doprowadzajqcy do przejazdu. Tymi
slupkami zostal zagrodzony zjazd z tej drogi. Pr6bowalem interweniowa| u
osoby, kt6ra byla odpowiedzialna za wykonanie tych rob6t. Osoba ta
stwierdzila, 2e w mapach nie ma 2adnego zjazdu, iadnej drogi. prosilbym, 2eby
uSwiadomit, 2e ta droga jest. "
W6jt Gminy - Edmund Ligman..,, na pewno na najbliiszym spotkaniu
porozmawiam z projektantami ".
Pan Pruewodnicz4cy Rady udzielil glosu Radnemu powiatu dziadowskiego panu
Tomaszowi WEgrzynowski emu;,, du2o siq m6wi na temat naszego Szpitala
Powiatowego w Dzialdowie. Ten szpital zatrudnia p6l tysiqca ludzi. sq glosy, ze
starostwo planuje prywatyzaciq, komercjalizaciq tego obiektu. Chciatbw to
zdementowat. Nie ma takich plan6w. Nie zamierza tego Rada powiatu, wladze
starostwa prywatyzacji, komercjalizacji robi6. szpital ma siq bardzo dobne
ekonomicznie, rokw rok zamyka siq wynikiem dodatnim. Nie ma takich ruchhw i
pracownicy mogq czut siq bezpiecznie, bo obawiaiq siq, 2e z tq komercjalizaciq
wiqzalyby siq redukcje. Nie ma 2adnych ruch6w zwiryanych ze zmianq statusu
prawnego tego obiektu. "
W6jt Gminy - Edmund Ligman;,, najwiqcej wir6d Radnych powiatovvych, oni
sani wzbudzaiq ten temaL bo ja najwiqcej slyszq na ten temat od Radnych
Powiatowych. I nie potrzebnie, bo jakby ten temat byt wyciszony, n by byto
jeszcze lepiej."
Radny Powiatu-Pan Tomasz WEgrzynowski:,, to jest pana zdanie. Myilq, ze
lepiej o tym m6wit. "
W6jt Gminy - Edmund Ligman:,,to jest podsycanie, bo nih o tym nie m6wi,
tylko Radni."
Radny Powiatu-Pan Tomasz Wggrzynowski:,, wiqc po to m6wie, ieby uspot<oit.
I na pewno takich plan6w nie ma na najbliisze lata. "
Przewodnicz4cy Rady-Pan Marian Ligman podzigkowal panu Radnemu za
wyja5nienie.
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Ad. pkt.12

Zamknigcie obrad

Po wyczerpaniu porzqdku dziennego sesji Przewodniczqcy Rady Gminy
Pan Marian Ligman podziEkowal radnym, soltysom i zaproszonym goSciom za
udzial i zamkn4l obrady XXIII sesji Rady Gminy Rybno.
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